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SUBJECT: MSC NOTICE---CUIT for Argentina 
 
DATE: 31 July, 2020 
 
 
 
Dear clients, 
尊敬的客户， 
 
 
 
 
Upon regulation for POD Argentina, CONSIGNEE'S TAX ID (CUIT) is mandatory. 
据目的港阿根廷要求需强制提供税号（CUIT）。 
 
 
 
 
 
To pay attention: The Tax ID (CUIT) must show on the Consignee's column of the B/L which will be manifested to 
Customs with only 1 CUIT must be mentioned. By failing on this, any responsibility or risk will be on client’s account. 
请注意：税号（CUIT）须在提单收货人栏处显示，用于目的港清关。若未按要求提供并在正确栏位显示号
码，由此产生的一切责任风险请自行承担。 
 
 
 
 
 
FOR MAGIC HAND USER: That CUIT will be no longer required to input under below box when SI submit. 
针对MAGIC HAND用户在递交SI 时CUIT将无需在以下栏位输入。 
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Using this opportunity, we would like to express our sincere appreciation for your kind attention and 
cooperation. Please do not hesitate to contact us if we could be of any assistance. 
借此契机，我司衷心感谢贵司一如既往的厚待与合作。如有任何疑问，欢迎垂询。 
 
 
 
 
 
 
 
Regards 
Mediterranean Shipping Company (Shanghai) Limited 


